
ACTA 2a ASSEMBLEA ORDINÀRIA CURS 22-23

Data:  2 de febrer de 2023 | 16.30h a 19 h

Tipus: Presencial

Assistents

18 participants presencials i  15 participants que deleguen el seu vot.
Membres de la Junta: Mari Carmen (presidenta), Paola (vicepresidenta), Estela (tresorera) i
Alba (vocal).
Agafant Acta:  Paola M.

Excuses assistència: Marc Magrinyà (Secretari)

Ordre del dia

1. Aprovació i votació de l'acta de l’assemblea ordinària de 27 d’octubre de 2022.
2. Associació Batukasola: aprovació del conveni de col·laboració.
3. Propostes d’avantatges per a famílies sòcies.
4. Beneficis de les activitats de les Comissions.
5. Campanya Cap infant sense colònies.
6. Precs i preguntes.

RESUM DE L’ACTA:

Prèvies:
- En demanda a una consulta que es va fer en l’anterior Assemblea, sobre les dades de

famílies per curs que són membres de l’AFA. La Junta presenta una nova gràfica on queda més
entenedor el nombre d’infants per curs que són membres de l’AFA. Com es va comentar en
l’anterior assemblea, no podem saber el número de famílies totals de l’escola, ja que les
úniques dades que ens facilita el centre és el número d’infants per curs.

Aquesta és la nova gràfica, on es detalla el número d’infants per curs que la seva família és
associada a l’AFA.



1.  Aprovació i votació de l'acta de l’assemblea ordinària de 27 d’octubre de 2022.

Votació: Queda aprovada per unanimitat

2. Aprovació del conveni de col·laboració amb l’Associació Batukasola.

El conveni es va annexar a la convocatòria, el podeu consultar en aquest enllaç:

https://drive.google.com/file/d/1IGtn-H6ES_xWtvb3Mt-lMvxH0dlJ3-WN/view?usp=share_link

Votació: Queda aprovat per 15 vots presencials + 13 vots delegats i 5 abstencions.

3. Propostes d’avantatges per a famílies sòcies.

Es presenten els resultats de l’enquesta que es va enviar a totes les famílies associades per tal

de recollir de manera anònima el seu parer sobre si el fet de ser membre de l’AFA hauria de

tenir algun tipus de benefici.

Sobre aquestes 97 respostes rebudes es presenten els següents beneficis a votació, tal com es

va comunicar en detall en l’Ordre del dia de la present Assemblea.

1. Prioritat en l’adjudicació de places d’una activitat extraescolar.
2. Prioritat en la llista d’espera d’una activitat extraescolar.
3. Gratuïtat en algunes xerrades de l’AFA.
4. Gratuïtat en el servei de racons durant les assemblees.
5. Diferència de preus en les extraescolars.

https://drive.google.com/file/d/1IGtn-H6ES_xWtvb3Mt-lMvxH0dlJ3-WN/view?usp=share_link


S’obre un debat entre les presents si són o no necessaris aquests beneficis i amb quina finalitat

es presenten, si és per afavorir l’augment de famílies associades, si l’objectiu és recaptatori.

La Junta explica que és un tema que s’arrossega des de fa molts anys, que sempre s’ha anat

postposant el debat i que a l’assemblea de juny es va aprovar fer una enquesta per a recollir

informació i poder entomar aquest tema i tancar-lo. Intervenen diferents assistents donant la

seva opinió i matisant si aquests beneficis o avantatges poden impactar negativament en els

infants, indistintament si són o no membres de l’AFA les seves famílies.

Finalment es decideix, passar a votació de cada proposta.

Votació:

1. Prioritat en l’adjudicació de places d’una activitat extraescolar.
Queda DESESTIMADA per 12 vots presencial + 7 vots delegats en contra, 6 presencials + 5
delegats  a favor i 3 abstencions presencials.

2. Prioritat en la llista d’espera d’una activitat extraescolar.
Queda DESESTIMADA  per 10 vots presencials + 7 vots delegats en contra, 10 vots
presencials + 4 delegats a favor i 1 abstenció presencial.

3. Gratuïtat en algunes xerrades de l’AFA.
Queda APROVADA amb 11 vots presencials + 6 vots delegats a favor, 6 vots presencials + 2
vots delegats en contra i 8 abstencions (4 presencials i 4 delegats)

- Cal detallar que de moment totes les xerrades ofertes des de l’AFA han estat
GRATUÏTES per a tothom, tant membres de l’AFA com a altres famílies del centre i
del barri.

4. Gratuïtat en el servei de racons durant les assemblees.
Queda APROVADA amb 12 vots presencials + 6 vots delegats a favor; 6 vots presencials + 5
delegats en contra i 3 abstencions delegats.

5. Diferència de preus en les extraescolars.
Queda DESESTIMADA  amb 9 vots presencials + 9 vots delegats en contra; 10 vots
presencials + 3 delegats a favor i 2 abstencions (1 presencial, 1 delegat)

4. Beneficis de les activitats de les Comissions.

Aquesta qüestió arriba des de la Comissió de Festes, per saber com s’ha de procedir amb els

possibles beneficis que les activitats puguin generar. Aclareixen que de moment només de la

Festa d’inici de curs es van obtenir 70€, ja que finalment les activitats i tallers es van realitzar

per part de pares i mares de la comissió, i per tant vam tenir menys despeses de les

pressupostades. Els beneficis del Mercat Solidari del desembre, íntegrament es van ingressar a

la Marató de TV3 i la propera activitat és la Xocolatada Solidària, on també el que es recapti

anirà a Sant Joan de Déu, per la investigació del càncer infantil.

Es procedeix a votar la 1a proposta:

- El benefici s’entrega a la Tresoreria de l’AFA un cop finalitzada l’activitat.

Votació: APROVAT amb 9 vots presencials + 9 delegats; 5 vots presencials + 3 vots delegats en

contra i 4 abstencions presencials.

Per tant, no es procedeix a votar la 2a proposta que era l’oposada a l’aprovada.

5. Campanya Cap infant sense colònies.
La Junta informa que l’Escola ha demanat ajuda a l’AFA per poder cobrir el cost de les colònies
dels infants que estan en Pla de Xoc. Inicialment ens van comunicar que eren 15 infants, però



finalment sembla que en són 7. La condició però és que cal cobrir el 100% del cost de les
colònies per cada infant, no podem aportar una part, només.
Per això es presenten diferents opcions de cobertura, cobrir 3, 4 o 7 infants.

Abans de la votació s’obre un torn de paraula on s’exposen diferents informacions a través dels
representants de les famílies del Consell Escolar.

- Els mestres que van a les colònies reben una dieta de 100 €/nit. Aquest cost el
marca la Direcció de l’escola, ja que el Departament no considera com obligatòries
les colònies i per tant cada centre determina les condicions i costos. Aquests costos
estan reflectits en els pressupostos de cada curs que es presenten i s’aproven pel
Consell Escolar.

- En l’últim Consell Escolar, el dimarts 31 de gener es va presentar el pressupost per
a les colònies del Pla de Xoc i sembla que el que mancaven eren uns 500€, ja que
finalment Serveis Socials havia aportat una gran part del necessari. En el Consell es
va informar que eren 10 infants en Pla de Xoc.

- Es pregunta si és l’AFA qui ha de liderar la Campanya Cap Nen Sense Colònies o si és
una acció de l’Escola on l’AFA pot donar suport. Sembla que és una proposta de
l’escola però que ho ha de liderar l’AFA, ja que com a escola pública no es poden
recaptar diners o demanar donatius.

- Cert que l’AFA en els seus comptes presentats a l’Assemblea anterior s’ha calculat
que tindrem a final d’any un romanent de gairebé 8.000€. Però també es recorda
que cal amortitzar els costos de tots els estris de la cuina i menjador que ascendeix
a 10.000€ amb la Xup-Xup. I que seguim pendents de poder aportar millores a
l’escola, com son els tendals als patis o cortines a les aules.

- Es plantegen algunes preguntes sobre si l’escola té també alguna remesa de
romanent, si les quotes de material estan ben optimitzades, per tal que l’escola
també pugui aportar recursos per a les colònies dels infants del Pla de Xoc.

- Es torna a centrar el tema i concretem vista la informació que es disposa des del
Consell Escolar, més actualitzada, votar el següent:

o L’Assemblea de l’AFA vol aportar de manera puntual i extraordinària la
quantitat que manca, segons els números presentats en l’últim Consell
Escolar del 31 de gener de 2023, per a cobrir les colònies dels infants que
estan en Pla de Xoc aquest curs.

Votació: APROVADA per unanimitat, 15 vots presencials + 10 vots delegats.

La Junta tanca el tema, amb el compromís de demanar més informació, detall i transparència a
l’escola sobre els pressupostos i la situació econòmica, així com estudiar diferents opcions per a
elaborar un projecte per a propers cursos de la Campanya “ Cap Infant Sense Colònies” que ha
proposat l’escola.

6. Precs i preguntes
Junta comunica el canvi de manera provisional del Secretari de Junta, que per manca de temps

no pot exercint les funcions de secretari. La Junta proposa que de manera provisional les

tasques les assumirà la Paola Mulero.

Degut a que molts socis/es ja han marxat, i que aquest tema no estava inclòs en l'ordre del

dia, aquesta ratificació de canvi en el càrrec de secretari/a és realitzarà a la propera

Assemblea.

Finalitza la reunió a les 19.15 h


